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ACTA DE LA REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L'ASSOCIACIÓ DE PARES I MARES 
D'ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLICO CERVANTES 21/06/2024 
 
ASSISTENTS: 
PRESIDENTA: Maya Jiménez 
TESORERO: Daniel Valera 
VICESECRETARIA: Karen Hormazábal 
 
VOCALS: 
Enrique Jorro Valera 
Mar Carlos Alberola  
Paula Iranzo 
Inma Vila 
 
SOCIS/IES: 
Asun Alcocer 
Cecilia Rodríguez 
David Balaguer 

 

El 21.06.2024, a les 15.30 reunits els assistents de manera presencial en 
l'avantsala de la sala d'actes del col·legi, s'obri la sessió seguint l'ordre del dia que 
s'assenyala i es desenvolupa en la forma següent: 

 
1. Lectura i aprovació, de l'acta de la reunió anterior. 

 

S'aprova l'acta anterior de la junta extraordinària del 31/06/2024, després de 
la seua lectura. 

 
2. Extraescolars 24-25 

 

S'explica la situació actual de l'organització de les activitats extraescolars. El 
dilluns 18 va haver-hi una reunió on es va decidir buscar alternatives per a algunes 
activitats com a circ i ukelele, que no han tingut bona acollida per part de les famílies. 
Es demana pressupost a Lambda com a reemplaçament del circ i a Micalet per a 
guitarra i ukelele. 

S'estan gestionant espais amb l'IES del Carme i l'IES Lluis Vives per a demanar 
la cessió de pistes i poder realitzar futbol i bàsquet per als alumnes de 5é i 6é. En 
veure les fotos de les canastres de l'IES del Carme, s'assenyala que no serveixen per 
als nostres alumnes, per la qual cosa es desistirà d'usar eixe espai per a bàsquet, però 
es continuarà sol·licitant per a futbol. 

S'exposa la situació de les assegurances que posseeix l'AMPA, ja que tenim 
assegurança de responsabilitat civil. Es planteja contractar assegurances d'accident 
per als nostres alumnes i s'aprova en Junta la contractació d'una quantitat 
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determinada sempre que no siguen nominatius. 

Es debat sobre la polèmica sorgida arran d'un missatge enviat als grups de 
bàsquet, dient que han sigut maltractats durant l'any i que la comissió està intentant 
canviar al proveïdor. A causa d'això, van arribar correus de famílies amenaçant a 
l'AMPA amb deixar de ser socis i no seguir en cap extraescolar. 

S'assenyala que el missatge no és cert, ja que es continua amb Teodoro i les 
converses estan avançades. S'aclareix que el missatge està basat en informació 
descontextualizada i poc precisa. 

 

3. Posar en valor i de manifest als pares el treball de l'AMPA 
 

Es planteja la necessitat d'obrir l'AMPA a més membres del col·legi. En la 
situació actual, el fet que siguem tan pocs i amb tanta càrrega de treball resulta en 
un esgotament significatiu, la qual cosa fa que no puguem donar abast ni realitzar les 
activitats i projectes de la millor manera possible. 

Per tant, es proposa organitzar una reunió el mes de setembre amb la finalitat 
d'explicar als pares de família que l'AMPA està composta per tots, i no sols per un 
xicotet grup de persones. Durant aquesta reunió, es destacarà la necessitat de major 
col·laboració i s'explicarà l'impacte positiu que una major participació pot tindre en 
el benestar i el desenvolupament de tots els estudiants. 

Es busca que els pares i mares comprenguen que l'AMPA no és només un òrgan 
administratiu, sinó que busca el bé comú i l'enriquiment de l'experiència educativa 
dels/de les nostres fills i filles. La participació de més pares i mares no sols alleugereix 
la càrrega de treball dels actuals membres, sinó que també infon noves idees i 
energies que poden portar a l'AMPA a realitzar coses més grans i millors. 

Així mateix, s'assenyala que en la comissió de festes es necessita un relleu 
important ja que dos dels seus membres s'han retirat, i altres dos ho faran en breu, 
per la qual cosa està en risc la realització de les festes del pròxim any. Això obri una 
oportunitat perquè uns altres puguen involucrar-se més directament en la 
planificació i execució d'esdeveniments que tenen un impacte significatiu en la vida 
escolar i la comunitat. 

Perquè l'AMPA puga continuar amb el seu treball de manera eficient i efectiva, 
s'ha de convidar a nous voluntaris 

 
4. Analitzar la mobilització de les famílies amb independència de l'AMPA 

 

Aquest punt tracta sobre la mobilització de les famílies per la decisió del Consell 
Escolar de modificar l'eixida a les 16.30. En la junta anterior, es va acordar que l'AMPA 
crearia un document sobre l'eixida a eixa hora, i que les famílies podien expressar la 
seua oposició sempre que seguiren els procediments adequats. 
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Les famílies van presentar una recol·lecció de signatures de persones en contra 
de la mesura. L'AMPA va enviar un document aprovat per la junta a inspecció, 
explicant la informació donada pel col·legi per a proposar i aprovar aquesta mesura. 
Les famílies també van presentar les seues queixes a inspecció. 

La persona encarregada en inspecció va sol·licitar al col·legi que informara els 
pares que ja estaven al corrent de la situació i que no era necessari seguir amb el 
mateix tràmit. No obstant això, el col·legi no va transmetre aquesta informació, per 
la qual cosa els pares i les mares van continuar cridant a inspecció, pel que ens han 
fet  arribar que estan col·lapsats amb el tema. 

 

5. Sol·licitud d'espais externs al CEIP Cervantes per a extraescolars esportives 
 

Des de la comissió d'extraescolars es va realitzar la sol·licitud de cessió d'espais 
del Poliesportiu de la Petxina per a poder utilitzar les seues instal·lacions. Aquesta 
resolució no l'hem obtinguda, cal preguntar-li a Merce a veure si ha rebut algun tipus 
de notificació sobre aquest tema. 

A més, des de la mateixa comissió, s'està gestionant la cessió d'espais a l'IES del 
Carme (per proximitat i contacte) i a l'IES Lluis Vives (per ser el nostre institut de 
referència). 

Les converses van molt avançades amb el Carme, mentre que en Lluis Vives és 
més complicat, ja que ens assenyalen que tenen més activitats durant la vesprada. 

 
6. Decisió de com procedir davant la falta d'un segon orientador educatiu 

 

S'informa que la Conselleria ha aprovat l'assignació d'1.5 orientadors per al 
nostre col·legi a partir del pròxim curs escolar. No obstant això, som conscients que 
les necessitats del nostre alumnat han crescut en els últims anys, per la qual cosa la 
direcció del centre ha presentat una sol·licitud a la Conselleria per a augmentar el 
nombre d'orientadors a 2. 

La Conselleria encara no ha donat una resposta a la nostra sol·licitud. En cas 
que la resposta siga negativa, s'ha desenvolupat un document de sol·licitud que seria 
difós entre les famílies per a generar pressió sobre aquest tema.  

 
7. Precs i preguntes 

 

Museu de Prehistòria: a causa de l'acostament que està sorgint entre l'AMPA i 
el museu de prehistòria, se'ns ha estés una invitació a una trobada amb actors socials 
del barri, que ocorrerà el 3 de juliol en el Museu de Prehistòria. A aquest 
esdeveniment assistirà Cecilia Rodríguez per part de l'AMPA, per a estrènyer llaços 
amb els participants. 
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Deures comissiones i DPT treballadores: l'AMPA està augmentant la seua 
càrrega de treball. Per això, s'ha decidit sol·licitar una assessoria externa, a algú 
extern a la junta executiva, per a analitzar els nous convenis de les treballadores i la 
seua adequació als seus llocs de treball. L'objectiu és optimitzar l'organització del 
treball, reassignant funcions de manera més eficient i equitativa, sense ser una 
auditoria. També s'analitzaran els deures i funcions de les comissions per a sumar 
esforços i tirar avant les activitats. 

 
 
Vicesecretària                             Vº Bº, presidenta 
Karen Hormazábal                              Maya Jiménez Sales 
 


